

SUPERIGHTS

KIDS & FAMILY ENTERTAINMENT

Superights is thrilled to announce their first collaboration with newly created production company Folivari

Superights will be distributing a collection of three TV specials adapted from Benjamin Renner's eponymous comic books: *The Big Bad Fox*, *A Baby To Deliver* and *A Perfect Christmas*.

Surprising, funny but also moving and tender, in a falsely simple graphic style to better emphasize the zany characters' expressions, each story will take our heroes (a weedy fox, a naive rabbit, a stupid duck and a grumpy pig...) to a crazy adventure outside the farm.

Designed and written by Benjamin Renner -who will also direct the first opus, the program is produced by Didier Brunner's new production company Folivari for Canal+ and StudioCanal. Both previously worked together on *Ernest & Celestine*, which earned an Oscar Nomination for best animated feature in 2014.

« We feel extremely honored to collaborate with Folivari on such a high quality program and to represent their talents on the international market. The premises are so brilliant that there is absolutely no doubt Benjamin and Didier will deliver theatrical quality tales for worldwide family audiences. » says Morgann Favennec, Deputy MD in charge of international sales & acquisitions.

Superights is already closing pre-sales for the show.

--

Superights est ravie d'annoncer sa première collaboration avec la nouvelle société de production Folivari !

Superights va distribuer la collection de 3 spéciaux adaptés des romans graphiques et blog de Benjamin Renner : *Le Grand Méchant Renard*, *Un Bébé à Livrer* et *Un Noël Parfait*.

Surprenante, drôle mais aussi tendre et émouvante, dans un style graphique faussement simple laissant la part belle aux expressions d'une galerie de personnages délirants, chaque histoire transporte nos héros (un renard chétif, un lapin naïf, un canard idiot et un cochon grincheux entre autres...) dans une aventure rocambolesque.

Conçu par Benjamin Renner (qui réalisera également le premier opus), le programme est produit par la nouvelle société de production de Didier Brunner, Folivari pour Canal+ et StudioCanal. Les deux hommes ont déjà travaillé ensemble sur *Ernest & Célestine*, nommé à l'Oscar du Meilleur Film d'Animation en 2014 et lauréat du César du Meilleur Film d'Animation 2013.

« Nous sommes extrêmement honorés de collaborer avec Folivari sur ce projet au charme unique. Il n'y a absolument aucun doute sur la qualité cinématographique de ces petits chefs d'œuvre » dit Morgann Favennec, Directrice Générale Adjointe en charge des Ventes et des Acquisitions Internationales.

La collection fait d'ores et déjà l'objet de préventes sur le marché international.

Morgann Favennec
(Cel: +336.8888.3329 ; Email : morgann.favennec@superights.net)

SUPERIGHTS INVEST

SAS au capital de 937 400 € - RCS Nanterre 790 130 330 - N° TVA intracommunautaire/VAT number : FR 62 790 130 330

Siège social/Registered office : 20 rue Jacques Daguerra 92500 Rueil Malmaison - Correspondance/Land mail address : 13 rue Keller 75011 Paris France

Tel : +33 (0)9 60 111 333 - e-mail : superights@superights.net

www.superights.net